
Title (en)
Method for training and operating a hearing aid and corresponding hearing aid

Title (de)
Verfahren zum Nachtrainieren und Betreiben eines Hörgeräts und entsprechendes Hörgerät

Title (fr)
Procédé pour l'apprentissage et le fonctionnement d'une prothèse auditive et prothèse auditive correspondente

Publication
EP 1523219 A2 20050413 (DE)

Application
EP 04022104 A 20040916

Priority
DE 10347211 A 20031010

Abstract (en)
The training method has the hearing aid supplied with an acoustic input signal (2) with simulation of a number of hearing situations (3'), for matching
the acoustic input signal to the hearing situation by the hearing aid user (1), the matching of the acoustic input signal to each hearing situation being
learned automatically. Also included are Independent claims for the following: (A) a hearing aid provided with an automatic learning device; (B) an
operating method for a hearing aid.

Abstract (de)
Das Trainieren eines Hörgeräts auf individuelle Situationen soll für den Hörgeräteträger einfacher und umfassender gestaltet werden. Daher ist
vorgesehen, dass der Hörgeräteträger eine aktuelle akustische Situation lediglich einer vorgegebenen Hörsituationskennung (3') zuordnen muss.
Diese Zuordnung lernt ein Klassifikator, z. B. neuronales Netz (5). Nach dem Training kann dann das neuronale Netz (5) einem akustischen
Eingangssignal (2) zuverlässig die entsprechende Hörsituationskennung (3') zuordnen. Anhand dieser Zuordnung wird ein aktueller Parametersatz
(4') entsprechend variiert oder ergänzt. <IMAGE>
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